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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr II/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 23 maja 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 23 maja 2024 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:43 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział  8 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

Obecni: 

1.Rafał Bolibrzuch 

2. Krzysztof Fejdych 

3. Ireneusz Licznar 

4. Paweł Licznar 

5. Stanisław Mięczakowski 

6. Mieczysław Partyczny 

7. Aneta Samotus 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Andrzej Włosek 

10. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Renata Heda 

2. Łukasz Karpowicz 

3. Wiesław Kopterski 

4. Paweł Licznar 

5. Mieczysław Partyczny 

6. Witold Rygorowicz 

7. Aneta Samotus 

8. Bartosz Trytek 

9. Andrzej Włosek 

10. Wiesław Zawiślak 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Aneta Samotus oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Sekretarz Gminy Marek Radom, Zastępca Naczelnika Wydziału 

Finansowo – Budżetowego Edyta Szewczyk, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i 

Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, p.o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 

Bernadeta Bednarczuk, Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski, 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak 

2. Ocena zasobów pomocy społecznej (druk nr 15) 

Informacje zawarte w druku nr 15 omówiła p. o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 

Bernadeta Bednarczuk. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz zauważał, że z tabeli na stronie 4 

wynika, iż w gminie Prudnik nie ma mężczyzn w wieku od 60 do 64 lat. Drugą kwestią 

poruszona przez radnego jest fakt, że w pewnej części sprawozdania nie ma wykazanych 

DPS-ów – pojawiają się one dopiero w dalszej części sprawozdania. Zapytał z czego 

wynikają te rozbieżności? 

Sekretarz Marek Radom wyjaśnił metodologię tworzenia tego dokumentu. Poinformował, 

ze pracownicy OPS do dokumentu wprowadzają tylko wnioski po analizie, gdyż inne dane 

zaciągane są z dostępnych aplikacji oraz GUS-u. Generalnie cały dokument jest generowany, 

ale oczywiście wskazane dane będą zweryfikowane. 

Radny Mieczysław Partyczny zapytał czy w statystykach dotyczących ilości osób 

korzystających z pomocy społecznej ujęte są również osoby z Ukrainy? 

P. O. Dyrektora Bernadeta Bednarczuk odpowiedziała, że tak.  

Po zakończeniu dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji dot. Oceny zasobów pomocy społecznej (druk nr 15) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

Komisje Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Wiesław Kopterski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

3. Sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2023 (druk nr 16) 

Sprawozdanie omówił Sekretarz Marek Radom.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy Stowarzyszenia prowadzące centrum integracji 

lokalnej ponoszą odpłatność za wynajmowane lokale?  

Sekretarz Marek Radom oznajmił, że Gmina ogłasza corocznie konkursy na prowadzenie 

Centrum Aktywności Lokalnej. Stowarzyszenia, które składają wnioski dostają 

dofinansowanie na opłacenie zajmowanego lokalu.  

Dalsza dyskusja nie został podjęta. 
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Przyjęcie sprawozdania zostało poddane pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2023 (druk nr 16) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Wiesław Kopterski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

4. Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 17) 

Projekt uchwały omówił sekretarz Marek Radom.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 17) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (7) 

Renata Heda, Wiesław Kopterski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 17a) 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finałowej omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału 

Finansowo – Budżetowego Edyta Szewczyk. 

Radny Zygmunt Trojniak poruszył temat dwóch pierwszych pkt. uzasadnienia, a 

mianowicie: zwiększenia dochodów w dziale 758 w § 0970 o kwotę 214.000,00 zł z tytułu 

zwrotu podatku VAT ora zwiększenia wydatków na przewóz pasażerów komunikacją miejską 

w dziale 600 rozdziale 60004 w kwocie 154.000,00 zł. 

Sekretarz Marek Radom wyjaśnił, że zwrot podatku wynika z realizacji zadania, z którego 

można o ten zwrot się ubiegać, a mianowicie o inwestycją związaną ze stadionem. W kwestii 

pkt. 2 sekretarz oznajmił, że konieczne jest zwiększenie tej kwoty, ponieważ gmina nie 

rozstrzygnęła dwóch kolejnych przetargów. Wzrost na ofertach, które zostały złożone jest tak 

duży, że bez dodatkowego zasilenia budżetu gmina nie będzie w stanie go rozstrzygnąć. 

Zaplanowana kwota była niewystarczająca.  

W dalszej dyskusji dotyczącej przeprowadzonych przetargów udział wzięli: 

- Radny Stanisław Mięczakowski 

- Radny Zygmunt Trojniak 

- Radny Witold Rygorowicz. 

Szczegóły dotyczące odbytych przetargów na komunikację miejską omówił naczelnik 

Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak. 

Oznajmił, że przetarg, który odbył się w dniu wczorajszym był trzecim przetargiem mającym 

na celu wyłonienie przewoźnika. Wytłumaczył zasady ogłaszania przetargu, omówił również 

przebieg poszczególnych rozstrzygnięć.   

W dalszej części dyskusji poruszono temat darmowej komunikacji miejskiej. Radny Stanisław 

Mięczakowski wyraził zdanie, że jest za darmową komunikacją jednak nie dla wszystkich. 

Brak środków powoduje, że trzeba robić przesunięcia. Podkreślił pojawiający się problem 

uczestników komunikacji miejskiej, którzy na dobrą sprawę prowadzą do demoralizacji 

dzieci. Są to osoby spożywające alkohol w okresie jesiennym czy wczesno wiosennym 

jeżdżąc całe dnie w autobusie, bo jest tam ciepło, a bilety nie trzeba kupić. Radny oznajmił, 

że były w tych tematach interwencje straży miejskiej. Zasugerował wprowadzenie 

abonamentu skali 10-15 złotych miesięcznie, z pominięciem osób uprzywilejowanych takich 

jak młodzież ucząca się, czy osoby starsze. Wyraził zdanie, że będzie to wpływ do budżetu 

wykluczy to czynnik patologiczny jakim jest korzystanie z komunikacji osób spożywających 

alkoholu. 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że komunikacja miejska w Prudniku od 5 lat jest 

bezpłatna. Wcześniej bilet były w cenie 1,40 zł, co wykluczało chęć jazdy, a wpływy z 

biletów były rzędu 36 000,00 zł. Burmistrz stanął przed decyzją czy zlikwidować 

komunikację miejską jako niepotrzebną czy wprowadzić coś co przyniesie inny efekt. Na 

dzień dzisiejszy autobusy są pełne i poniekąd gmina stała się ofiarą własnego sukcesu. 

Prawdopodobnie i wykonawcy wiedzą, że gmina potrzebuje tej komunikacji, a jej likwidacja 

zawiedzie mieszkańców. Naczelnik wyraził zdanie, że fenomenem jest właśnie ta darmowa 

możliwość przejazdu, co powoduje progres i wzrost ilości osób korzystających.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 17a) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

Komisje Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Renata Heda, Wiesław Kopterski, Aneta Samotus, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

5. Gospodarowanie mieniem: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia prawa odrębnej własności lokalu (druk 

nr 18) 

Projekty uchwały omówiła naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia prawa odrębnej własności lokalu (druk nr 

18) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Wiesław Kopterski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 
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Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Prudnik do 2030 roku (druk nr 19) 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard 

Zwojewski.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz zapytał czy jest przewidziany 

jakiś zakres czy możliwość korekt w tym dokumencie? Czy jest to dokument sztywny?  

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski odpowiedział, że 

zarówno w ustawie jak i w dokumencie zapisany jest tryb dokonywania korekt. Jak każdy 

dokument, tak i ten może, być przedmiotem weryfikacji i zmian. Korekta tego dokumentu 

może odbyć się w takim samym trybie jak jego uchwalenie, czyli konieczne jest opiniowanie, 

konsultowanie itp.  

Radna Renata Heda zapytała czy planie zagospodarowania przestrzennego pozwala na 

realizację zadań, które planowane są w najbliższym okresie? 

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski odpowiedział, że w 

rozdziale 18.2 jest zapis, że analiza planowanych działań rewitalizacyjnych zawartych w 

programie wskazuje na brak konieczności zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Prudnik.  

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi Aneta Samotus zadała pytanie dot. konsultacji 

społecznych. Zapytała czy po odbytych konsultacjach było dużo wniosków, propozycji zmian 

i gdzie ewentualnie można się z nimi zapoznać?  

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski oznajmił, ze w 

dokumencie zawarty jest opis przebytych konsultacji. Poza dokumentem na stronie 

internetowej w zakładce Rewitalizacja jest sprawozdanie z każdej konsultacji.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Prudnik do 2030 roku (druk nr 19) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Wiesław Kopterski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 
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b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

partnerstwa w celu realizacji projektu pn. „Wzrost mobilności na obszarze Subregionu 

Południowego” w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 (druk 

nr 20) 

Projekt uchwały omówił druk nr 20 Kierownik Referatu Programów Rozwojowych 

Ryszard Zwojewski.  

Radny Stanisław Mięczakowski zauważył, że gmina Pakosławice aplikuje o zakup taboru 

autobusowego.  Zapytał czy u nas jest taka perspektywa i taka możliwość?  

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski sprostował, że po 

napisaniu uzasadnienia odbył spotkanie z partnerami, z którego wynika, że wójt Pakosławic 

nie jest jeszcze do końca pewien czy będzie szedł w kierunku autobusów czy w kierunku 

ścieżek rowerowych. 

Sekretarz Gminy Marek Radom oznajmił, że analizowano zakup dwóch autobusów 

elektrycznych, jednak aby zachować ciągłość działalności konieczny byłby zakup trzech 

autobusów. Wykonana została analiza ile faktycznie kosztowałaby gminę taka inwestycja. 

Środki, które można pozyskać nie są wystarczające na zakup nawet tych dwóch autobusów. 

Radny  Andrzej Włosek poruszył temat omawianej kiedyś koncepcji budowy ciągu pieszo – 

rowerowego Prudnik – Niemysłowice – Rudziczka. Zapytał czy temat jest nadal aktualny? 

Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski oznajmił, że nie zna 

dokładnie tematu o którym mówi radny. Dodał, że jak się domyśla była to inicjatywa 

Marszałka Województwa, która póki co polegała bardziej na wytyczeniu ich na mapie. 

Odnośnie omawianej uchwały trzeba brać pod uwagę zapisy kryteriów wyboru projektu, które 

gwarantują, że projekt przejdzie.  

Sekretarz Marek Radom dodał, że rozważany był tez ciąg pieszo rowerowy nad rzeką 

Prudnik, którego temat cały czas pojawia się, czyli od  mostu na ulicy Nyskiej do ulicy 

Batorego. Odbyły się trudne rozmowy z Wodami Polskimi, które jednak przymierzają się do 

inwestycji na rzece no i kwestia wałów i ewentualnej infrastruktury na wałach zostają pod 

dużym znakiem zapytania.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Zaopiniowanie projektu chwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa 

w celu realizacji projektu pn. „Wzrost mobilności na obszarze Subregionu Południowego” 

w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 (druk nr 20) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 



 

8 

 

Renata Heda, Wiesław Kopterski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

7. Sprawy bieżące komisji i zamknięcie posiedzenia.  

Radny Andrzej Włosek wspomniał o harmonogramie budowy i remontów dróg na terenach 

wiejskich. 

Radny Mieczysław Partyczny zaproponował, aby po wyłonieniu sołtysów w nadchodzących 

wyborach zorganizować objazdówkę po sołectwach celem uaktualnienia harmonogramu.  

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi Aneta Samotus przychyliła się do prośby. Poprosiła  

złożenie wniosku w tym temacie po zakończonych zebraniach wiejskich.  

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

  

Przewodnicząca Komisji  

ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Aneta Samotus 

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


